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«Mer himmel på jord» 

Møtebok for Nittedal menighetsråd 

 

Møtedato: 15.11.2018 

Møtetid: kl. 19:00 

Møtested: Møterom kirkekontoret 
 

Til stede: Erlend Børresen, Aina M. Lind, Kristine Aksøy, Laila Riksaasen Dahl, Grete Mugaas, Bente 

Birkedal, Anne Korsli, Ragnhild S. Thorstensen, Kjell Skartseterhagen. 
 

Meldt forfall: Kristin Hurthi, Vidar Myhre. 
 

Saksliste 

Innkalling:                   Godkjent                                       

Referat fra 11.10.2018: Godkjent 
 

Åpning: ved Grete Mugaas 

 

Vedtakssaker 

Sak 035/18 Søknad E. Børresen og A. M. Lind om fortsatt sete i MR 

Menighetsrådsmedlemmene Aina M. Lind og Erlend Børresen meldte flytting til Oslo 1.11.2018. Etter 

regelverket trer medlemmer automatisk ut av rådet ved flytting til et annet sokn. De har hver for seg sendt en 

erklæring til menighetsrådet (i mail av henholdsvis 30. og 31.10.) at det ønsker å fortsette i vervet. For dette 

må MR fatte vedtak og sende søknad til biskop i Borg. 
 

Vedtak: 

Menighetsrådet ønsker at Aina M. Lind og Erlend Børresen får fortsette i rådet etter flytting fra soknet og 

sender søknad om dette til biskop i Borg. 

 

 

Sak 036/18 Uttreden av styremedlem i Stiftelsen kirkestue 

Styreleder i Stiftelsen kirkestue Grete Mugaas informerte om at Svein Bjørkøy har trukket seg fra styret i 

stiftelsen etter mange år. Da styret ble oppnevnt av MR for snart tre år siden, sa han at han ville ta ett år, men 

det er nå blitt tre. Han vil fortsette med Operakafeen i regi av Kirkestuas Venner en stund til. Grete M. sa til 

Svein B. at hun informerer menighetsrådet om hans beslutning og så er det opp til MR om det vil oppnevne 

en ny umiddelbart eller vente til en ny periode starter. 

Styret består nå av fire personer og to vara. Etter Grete Mugaas’ mening går det greit fram til ny 

menighetsrådsperiode starter. 
 

Vedtak: 

MR godkjenner at Stiftelsesstyret består av de 4 resterende medlemmene ut perioden ut 

menighetsrådsperioden etter at medlemmet Svein Bjørkøy har trukket seg fra vervet denne høsten.   

 

 

Sak 037/18 Forslag om felles årsmelding for begge menighetsrådene 

Det har kommet forslag fra kirkevergen om å lage en felles årsmelding for begge menighetsrådene. Det vil 

fortsatt være ulike seksjoner for rådenes egne emner, men på denne måten dupliseres det ikke de kapitlene 

som omhandler felles tiltak: trosopplæring, diakoni, kirkekulturelt samt avsnittet om prestetjenesten.  
 

Møtebehandling: 

I drøftingen ble det belyst fordeler og ulemper med en slik ordning og det var konsensus at man måtte 
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avklare detaljene og så ta dette som en prøveordning. 
 

Vedtak: 

Nittedal menighetsråd er positiv til å lage en felles årsmelding for begge menighetsrådene. 

 

 

Sak 038/18 Offerfordelingsforslag vår 2019 

Offerfordelingen har fulgt prinsippet som ble vedtatt i sak 57/06 hvor hovedtrekkene er at man tilstreber en 

fordelingsnøkkel på 50-50 mellom antall ofringer til eget arbeid og ofringer til andre, både nasjonalt og 

internasjonalt. Det er også sedvane å prioritere noen formål til bestemte gudstjenester.  

Vedlegget inneholder 3 dokumenter: 

a) fordelingsforslag med dato og gudstjenestested i kronologisk rekkefølge hvor det så langt som mulig ble 

tatt hensyn til profil på gudstjenesten. Dette er en fullstendig liste over gudstjenestene i Nittedal sokn.  

b) diagram som viser fordelingsforslag av ofringer innad og utad med en kolonne hvor de av formålene som 

vanligvis tilgodeses på høsten er merket av med h.  

c) Liste over innkomne offersøknader med rubrikk som angir hvilke formål ble innvilget i 2018 og hvor 

mange ganger. Vår 2019 fylles inn etter vedtaket i rådet. 

Det som står under «1. Offersøknader samlet» er sendt fra Kristelig Pressekontor (alfabetisk rekkefølge).  

Hver høst mottar menighetskontorene en papirutgave. Disse finnes også elektronisk på nettsiden 

www.kirkekollekt.no. 2. er offersøknader innkommet enkeltvis – det kan komme flere senere. 3. er de faste 

ofringene både til egne og andre formål.  
 

Møtebehandling: 

Ved en feiltagelse var det lagt ved offerfordelingsforslag fra vår 18. Rådsmedlemmene fikk kopi av det 

korrekte dokumentet på møtet. I forslaget var gudstjenesten på pinsedag oppført i Nittedal kirke, men hvis 

man fortsetter med ordningen som man hadde blitt enig om og som ble praktisert i 2017 og 2018, er det 

riktig å endre det til Rotnes kirke. Det har ikke innvirkning på foreslåtte offerformål. Den vedtatte 

fordelingen legges ved referatet. 
 

Vedtak: 

Forslag til offerfordeling for vårhalvåret 2019 vedtas. 

 

 

 

Sak 039/18 Endelig vedtak om høringsuttalelse for kirkens grunnordning 

Forslag til uttalelse fra felleskomiteen lyder: 

Menighetsrådet takker for muligheten til å avgi høringssvar. Vi velger å avstå fra å kommentere der vi ikke 

har noe å bemerke. Det vises til paragrafene i «Utkast til kirkeordning». 

§5 vi synes denne beskrivelsen av kirken som «tjenestefellesskap» er god. 

§6 vi synes denne gir en god beskrivelse av forholdet mellom de valgte representanter og tjenesten med Ord 

og sakrament. At det understrekes at soknet ikke kan løses fra Dnk er bra. 

§22 Vi synes det er positivt at menighetsmøtet gis mulighet til å avgjøre flere saker enn tidligere. 

§39 Det er en styrke at dagens reglement for bispemøtet inkluderes i selve kirkeordningen. 

§44 Det er positivt at ungdomsdemokratiet i Dnk regelfestes. 
 

vedlagt innkallingen:  UTKAST TIL KIRKEORDNING, som forslaget til høringssvar refererer til. 

 

 

 

 

http://www.kirkekollekt.no/
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Vedtak: 

Nittedal menighetsråd gir sin tilslutning til felleskomiteens forslag om høringsuttalelse for kirkens 

grunnordning som sendes til Kirkerådet innen fristen den 15.12.18 med en tilføyelse: 

Ved §6 2. ledd foreslås følgende ordlyd 

«Hver menighet har en ordnet prestetjeneste og står under tilsyn av bispedømmets biskop.» 

 
 

 

Sak 040/18 Eventuell søknad om midler fra OVF 

Menighetsrådet mottok den 6.11.18 epost fra bispedømmerådet med informasjon om prosjektmidler fra 

Opplysningsvesenets Fond (OVF) 2019. Man ønsker å prioritere tiltak som forsterker Den norske kirke i 

Borgs strategiske mål for 2015-2020 som er: 

-Flere deltar i og opplever gudstjenesten som et inkluderende og trosstryrkende fellesskap. 

-Flere søker dåp og deltar i trosopplæring. 

-Den norske kirke er synlig i samfunnet, oppleves relevant og engasjerer seg i menneskers liv. 

Borg bispedømmeråd vil lege særlig vekt på søknader som bidrar til strategisk utvikling av lokalkirken. 

Søknadsfrist er 1.1.2019. 

Rådet drøfter om man ønsker å gå videre med en søknad. Et av områdene som kan være aktuell er G17 

gudstjenestene. En god søknad krever en del forberedelse og staben må være involvert. 
 

Møtebehandling: 

En søknad til Opplysningsvesenets Fond forutsetter grundig forarbeid og rådet anser tiden til fristen 1.1.19 

som for knapp. 
 

Vedtak: 

Menighetsrådet søker ikke midler fra Opplysningsvesenets Fond i denne omgang, men muligheten kan 

gjerne tas opp på et tidligere tidspunkt neste år. 

 

 

Tilleggssak 

Sak 041/18 Søknad om ekstrabevilgning til PLUSS i 2018 

I epost datert 14.11.18 søker ungdomsarbeider Fredrik Røste Nittedal menighetsråd om kr.3500 og Hakadal 

menighetsråd om kr.1500 i støtte til aktiviteten i PLUSS. Han skriver: «I år har vi hatt en økning i aktivitet 

blant ledere over 16 år, noe som var vært veldig positivt for “grunnfjellet” i miljøet. Dette har ført til at flere 

har kommet på ledertaco og på bibelgrupper med suppe. Vi har innført en frivillig betaling for taco og suppe, 

men det har ikke monnet nok til at det har dekket opp for den økte utgiften på mat i forhold til hva vi hadde 

budsjettert med.» 
 

Vedtak: 

Nittedal menighet bevilger kr.3500 i støtte til PLUSS i regnskapsåret 2018. 

 

 

Meldingssaker 

039 Nytt fra stab og råd 

⸰ Kateketstillingen er utlyst med søknadsfrist 15.11. 

⸰ referater: vedlagt innkallingen 

-kirkestue fra 22.8. 

-FR fra 24.10: L.R. Dahl gjorde oppmerksom på at ⸰ bruk av minnelund ikke krever kremering, 

kan også brukes til kistegraver; ⸰ stabsmedlem som er lønnet av NAV fikk innvilget varig 

lønnstilskudd. 
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-Hakadal MR fra 29.10 
 

040 Kirkenyttruter 

-En ledig kirkenyttrute på Rotnes er besatt. En ny funnet i Søndre slik at det nå er 2 ledige ruter.  
 

041 Samarbeidsprosjektet Klimacafé - Måtte utsettes da ingen foredragsholder var tilgjengelig 

7.11. Ny dato er 6.12. 
 

042 Oppdatering juletrefest 30.12. 

Følgende er i arrangementskomiteen: Grete Mugaas, Erling og Bente Birkedal, Jorun Elisabeth 

og Karl William Weyde, Herborg Gullhaugen 
 

043 2. Tertialrapport fra regnskapsbyrå  vedlagt innkallingen 
 

044 Eventuelt  

⸰ Bispevisitas 2019: Det var konsensus at møte med rådene kunne med fordel legges til tirsdag i 

forbindelse med Middag med mer. Møtepunktet med kommunen ikke avklart. 

⸰ Mange positive tilbakemeldinger i forbindelse med arrangementene Allehelgen og Lys Våken. 

Kirkekaffen på Allehelgen var ikke veldig godt besøkt, så kan markedsføres bedre. 

⸰ Prestebemanning på alle julegudstjenestene avklart. Døli og Skytta dekkes av ekteparene Dahl 

og Birkedal. 
 

 

For Nittedal menighetsråd 

 

 

 
 

Bente Birkedal (sign)     Renate W. Olberg 

Leder      menighetssekretær 
 

 


